
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
z 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lukáčovce, ktoré sa konalo 

dňa 20. 08. 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Lukáčovciach 20. 08. 2024    Reg.č. R1953/S00319/2024 



Zápisnica z 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 

dňa 20. 08. 2024 – Kultúrny dom v Lukáčovciach 
Program: 

1) Otvorenie 

2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3) Schválenie programu zasadnutia 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

4) Kontrola uznesení z 3.riadneho zasadnutia  

Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce 

5) Začatie procesu odkúpenia pozemku p.  č. 304 o výmere 331 m² nachádzajúceho sa 

oproti obecnom úrade na LV 581 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

6) Spolufinancovanie projektu  

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

7) Úprava VZN 2/2024 navrhovateľ poslanec Martin Zachar 

Predkladá: Martin Zachar, poslanec Obecného zastupiteľstva 

8) Schválenie dotácie AC Nitra B Lukáčovce 

Predkladá: Juraj Hanák, poslanec Obecného zastupiteľstva  

9) Rozpočtové opatrenia obce 2/2024 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

10) Zapojenie finančných prostriedkov z rezervného fondu a do rezervného fondu 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

11) Interpelácie poslancov  

12) Rôzne  

13) Diskusia 

14) Záver  

............................................................... 

K bodu 1. 
Zasadnutie otvorila a viedla starostka obce Ing. Jozefína Pokrývková, PhD. (ďalej len 

starostka obce), ktorá privítala prítomných poslancov. Zasadnutia sa zúčastnilo 6 poslancov. 

Neprítomný poslanec Bc. Daniel Cok. 

Zasadnutie OZ bolo uznášania schopné, bolo zvolané včas s vopred oznámeným programom 

rokovania. 

K bodu 2. 
Starostka obce navrhla zapisovateľku: p. Alexandru Kolaříkovú zastupujúcu zamestnankyňu 

obecného úradu počas PN a overovateľov zápisnice: Karola Bullu, Petra Markoviča. 

O návrhu dala hlasovať. 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach  podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie starostkou určených overovateľov zápisnice 

Karola Bullu a Petra Markoviča . 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

Starostka obce navrhla členov návrhovej komisie: Juraj Hanák, Ing. Soňa Szalaiová, Peter 

Zachar. O návrhu dala hlasovať.  

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p berie na vedomie starostkou určených členov návrhovej 

komisie: Juraja Hanáka, Ing. Soňu Szalaiovú, Petra Zachara. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 



K bodu 3. 
Ing. Jozefína Pokrývková, PhD. (starostka obce) dala hlasovať o návrhu programu Obecného 

zastupiteľstva, ktorý bol vyvesený 5 dní pred termínom konania Obecného zastupiteľstva. 

Poslanci boli oslovení s možnosťou doplniť bod do programu. Do programu bol doplnený bod 

kontrola uznesený od Ing. Tatiana Bullová, PhD. (kontrolórka) a návrh na schválenie dotácie 

od Juraj Hanák (poslanec). Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach schvaľuje program 

Obecného zastupiteľstva s nasledujúcimi bodmi:  

1) Otvorenie 

2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3) Schválenie programu zasadnutia 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

4) Kontrola uznesení z 3.riadneho zasadnutia  

Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce 

5) Začatie procesu odkúpenia pozemku p.  č. 304 o výmere 331 m² nachádzajúceho sa 

oproti obecnom úrade na LV 581 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

6) Spolufinancovanie projektu  

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

7) Úprava VZN 2/2024 navrhovateľ poslanec Martin Zachar 

Predkladá: Martin Zachar, poslanec Obecného zastupiteľstva 

8) Schválenie dotácie AC Nitra B Lukáčovce 

Predkladá: Juraj Hanák, poslanec Obecného zastupiteľstva  

9) Rozpočtové opatrenia obce 2/2024 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

10) Zapojenie finančných prostriedkov z rezervného fondu a do rezervného fondu 

Predkladá: Ing. Jozefína Pokrývková, PhD., starostka obce 

11) Interpelácie poslancov  

12) Rôzne  

13) Diskusia 

14) Záver  

 

Obecné zastupiteľstvo v Lukáčovciach podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p schvaľuje program obecného zastupiteľstva s nasledovnými 

bodmi: 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0        

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 4. 

Kontrolórka obce Ing. Tatiana Bullová, PhD. veľmi stručne informovala poslancov 

o výsledkoch vykonaných kontrol uznesení.   

V riešení:  

Uznesenie č. 93/2023 zo dňa 24.10.2023, ktorým OZ schválilo výmenu geometrického plánu 

č. 14/2021 zo dňa 10.05.2021 za nový geometrický plán č. 1554/2023 zo dňa 04.08.2023, 

výmera a kúpna cena ostáva podľa uznesenia č. 35/2021 zo dňa 09.12.2021.   

Uznesenie č. 109/2023 zo dňa 14.12.2023, ktorým OZ schválilo financovanie druhej časti 

územnoplánovacej dokumentácie vo výške 24 000,00,-€. 

Uznesenie č. 110/2023  zo dňa 14.12.2023, ktorým OZ schválilo obstaranie projektanta pre 

investičný zámer budovanie kanalizácie a ČOV v obci Lukáčovce vo výške 50 000,00,-€.  

Uznesenie č. 111/2023  zo dňa 14.12.2023, ktorým OZ schválilo rekonštrukciu vodného 

zdroja – studne obce Lukáčovce vo výške 13 776,00,-€.  



Uznesenie č. 26/2024 zo dňa 27.05.2024, ktorým OZ schválilo obstaranie projektanta pre 

investičný zámer obnovy budovy s parcelným č. 74/3, súpisné číslo 192 v obci Lukáčovce vo 

výške 15 000,00,-€. 

Uznesenie č. 30/2024 zo dňa 27.05.2024, ktorým OZ zobralo na vedomie žiadosť p. Martina 

Kollára, trvale bytom Lukáčovce č.251, 951 23 Lukáčovce o odkúpenie pozemku vo 

vlastníctve obce, parcela reg. „E“ č.  362/1 o výmere 65m², druh pozemku orná pôda k. ú. 

Lukáčovce a poverilo starostku obce prípravou zámeru na odpredaj pozemku v zmysle 

prijatých Zásad hospodárenia s majetkom obce Lukáčovce. 

Konštatujem, že k dnešnému dňu, t. z. k 20.08.2024 boli ostatné uznesenia a úlohy splnené.   

P. starostka otvára diskusiu: bez pripomienok prítomných.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p. berie na vedomie kontrolu uznesení predloženú hlavnou 

kontrolórkou obce Lukáčovce Ing. Tatianou Bullovou, PhD.  

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 5. 
Prerokovanie odkúpenie pozemku. P. starostka ozrejmila, že sa jedná o pozemok oproti 

obecnému úradu za rodinou Bellovičových, LV 581. Pri pridaní tohto bodu do pozvánky p. 

starostka nemala informáciu, že záujem o odkúpenie má rodina Bellovičová, ktorá v danej 

veci už dva roky vynakladá úsilie a finančné prostriedky, aby pozemok odkúpila. Po zistení 

tejto skutočnosti p. starostka navrhla ponechať možnosť odkúpiť tento pozemok rodine 

Bellovičovej. Na základe skutočností sa OZ zhodlo, že toto uznesenie neprijme.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje začiatok procesu odkúpenia pozemku p. č. 304 

o výmere 331 m2 nachádzajúce sa oproti obecnému úradu na LV 581. 

Hlasovanie:    za: 0              proti: 6          zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo jednohlasne neprijaté.  

K bodu 6. 

P. starostka predostrela bod programu spolufinancovanie projektov z Envirofondov C1 a C4 

je to podmienkou poskytnutia dotácie spolufinancovanie oprávnených nákladov projektu vo 

výške 1 % zo strany žiadateľa. To znamená, že C1 by bol nákup traktora a príslušenstva tam 

by sme išli do hodnoty 150 000 €, 1% by bolo 1 500 € podiel obce, C4 je nákup 

malotraktora/bagra a príslušenstvo tam by bola hodnota 15 000 € a 1 % by bolo 150 €. 

18.07.2024 boli odoslané podklady pre výber techniky poslancov, nikto nereagoval a je to 

posledný krok, aby sa mohla odoslať špecifikácia pre výber. Poslanec Juraj Hanák sa vyjadril, 

že toho chodí veľa načo p. starostka reaguje, že chceli byť poslanci informovaní. Poslanci 

hľadajú email vo svojich emailových schránkach. Poslanec Juraj Hanák potvrdzuje, že daný 

email našiel. Poslanci sa zaujímajú o čo sa vlastne jedná. P. starostka vysvetľuje, že ide 

o multifunkčné zariadenie pre kosenie, ktoré je nazvané ako malotraktor/bager. P. starotka 

vysvetľuje, že ideme podať dve výzvy, aby sme mali zariadenie aj pre manipuláciu na 

zbernom dvore. P. starostka prosí poslancov o radu pri výbere vhodných zariadení načo 

poslanec Karol Bulla reaguje, že v danej veci by mohol poradiť respektíve sa vyznať poslanec 

Martin Zachar načo reagoval, že mali by si povedať ľudia, ktorí budú na zariadení pracovať. 

P. starostka vysvetlila, že P. Peter Režo upresnil čo potrebuje, ale presnú špecifikáciu na 

technické parametre nevedel vyšpecifikovať. P. starostka vysvetľuje prečo si chcela nechať 

poradiť. Prebehla diskusia k technickým parametrom a k možným dodávateľom. P. starostka 



poprosila poslanca Martina Zachara o kontakt na predajcov danej techniky. Kolektív sa 

zhodol, že je vhodné vybrať kvalitného dodávateľa, aby nebol problém s dodaním náhradných 

dielov o pár rokov. P. starostka dala priestor na diskusiu aj z pléna prítomnej verejnosti. 

Verejnosť sa nezapojila do diskusie.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje spolufinancovanie projektu C1 Nákup traktora a 

príslušenstva k traktoru 1500 € podiel obce a C4 Nákup malotraktora/bagra a 

príslušenstva 150 € podiel obce.  

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 7. 

P. starostka prečítala ďalší bod programu, ktorý predložil poslanec Martin Zachar. 

Informovala, že k tomuto návrhu na zmenu VZN bolo prijatých 10 pripomienok a dala 

priestor navrhovateľovi. Navrhovateľ poslanec Martin Zachar (M.Z) skonštatoval, že videl 

pripomienky a navrhuje, aby sa k pripomienkam hlasovalo či sa zapracujú do VZN. Z pléna 

sa ozval prítomný občan/občianka, ktorý poprosil poslanca M.Z, aby hovoril hlasnejšie 

nakoľko nie je rozumieť. Poslanec M.Z  zopakoval, že navrhuje aby sme dali hlasovať o tom 

či budú tieto pripomienky zapracované do tohto VZN. P. starostka upozorňuje, že nebol 

dodržaný procedurálny postup podľa zákona 369/1990 odsek 6 a odsek 7 to síce znamená, že 

vy teraz môžete dať hlasovať o tých pripomienkach ale p. starostka s tým nesúhlasí kvôli 

tomu, že navrhovateľ mal tieto pripomienky spracovať, vysvetliť poslancom OZ prečo 

a z akého dôvodu neprijmete alebo prijmete pripomienku a to nie je teraz o tom či sa 

pripomienky zaradia alebo nezaradia do VZN. K pripomienkam mal byť spracovaný elaborát, 

ktorý mal byť 3 dni pred zasadnutím OZ doručení p. poslancom OZ a p. starostke a 

Obecnému úradu. Kľudne môžete dať hlasovať o pripomienkach či ich budete akceptovať 

alebo nebude. V prvom rade nebol dodržaný procedurálny postup. Poslanec M.Z reagoval, čo 

sa mi stane trest smrti. P. starostka reaguje na poznámku poslanca M.Z, že trest smrti to 

nebude, potom vysvetlí čo to bude znamenať. Poslanec Karol Bulla sa pýta poslanca M.Z na 

vysvetlenie prečo sa to robí, že to nebolo ani jednému poslancovi OZ vysvetlené. Poslanec 

M.Z. reaguje, že to nemá nič spoločné s tým, že by brzdili dynamický rozvoj obce ide 

o väčšiu kontrolu nad tým čo sa na obec kupuje. P. starostka reaguje, že to nemá s týmto nič 

spoločné. Poslanec M.Z. kladie otázku s čím to má čo spoločné? P. starostka sa pýta poslanca 

M.Z. či vie čo je rozpočtové opatrenie? Poslanec M.Z. reaguje áno, vysvetlite mi to. P. 

starostka reaguje rozpočtové opatrenie je vec, ako napríklad jeden z poslancov si dal na 

schválenie dotáciu vo výške 3 000 € na rozpočtovej položke na ktorej sa nachádzajú dotácie 

už nie sú dostatočné financie tak p. starostka presunie z inej rozpočtovej položky financie 

a pripraví rozpočtové opatrenie, aby bolo možné tieto financie presunúť. To je rozpočet, ktorý 

bol schválený OZ aj to kde bude rozpočet obce použitý. To sú veľké rozpočtové položky 

existujú však aj malé rozpočtové položky kde keď to nie je na kultúru a šport ale na  

propagáciu alebo na reklamné účely tak rozpočtovým opatrením sa tieto zdroje presunú na 

potrebný účel. Tieto zmeny sú nahraté aj do RISAMu. Keď bude táto kompetencia znížená na 

hodnotu 3 000 € a bude nutné zapojiť do rozpočtu napríklad financie z projektov vo výške 

10 000 € bude nutné urobiť rozpočtové opatrenie. Nejde o míňanie peňazí naviac. Poslanec 

M.Z. vyzýva p. starostku, aby nezavádzala voči čomu sa p. starostka ohradila a uviedla, že 

vysvetľuje čo je rozpočtové opatrenie. Poslanec M.Z. hovorí, že chcú byť informovaní. P. 

starostka reaguje, že poslancov informuje a uvádza, že od posledného zastupiteľstva 



informovala poslancov OZ 109 emailmi za 83 dní, načo poslanec Juraj Hanák reagoval, že 

išlo o informácie k ZMOS, p. starostka vysvetľuje, že sú to dôležité veci, ku ktorým by bolo 

vhodné sa vyjadriť. P. starostka konštatuje, že dostala 8 odpovedí aj to prevažne od jedného 

poslanca. Niektorí poslanci reagujú na to, že by radi boli informovaní k iným dôležitým 

veciam ako je ZMOS ako napríklad rušenie zmlúv. Otázka p. starostky či majú na mysli 

výpoveď s firmou TOPSET? Poslanec Juraj Hanák dopĺňa, že myslia zmluvy všeobecne 

a tieto informácie údajne nedostávajú. Poslanec M. Z. uvádza firmu Ekostaving ale 

informácie k ZMOS kde je 18 bodov nato očakávate odpoveď. P. starostka uvádza, že 

k Ekostavingu bola debata na minulom zastupiteľstve, kde som sa Vám ospravedlnila, že 

Vám neposielam všetky veci tak teraz Vám posielam všetky veci. Poslanec M.Z reaguje či 

srandujete a ani náhodou neposielate všetky veci prídu nejaké emaily, ktoré vy komunikujete 

s niekým a ani náhodou sa tam neobjavili. P. starostka kladie otázku, ktoré sú to emaily?  

Poslanec M.Z. uvádza, že teraz sme sa o tom bavili, že rozviažete zmluvu s Ekostavingom. 

Starostka reaguje, že rozviazala zmluvu s Ekostavingom zo slušnosti pretože bola neplatná. 

Poslanec M.Z. sa pýta s kým ste to komunikovali? P. starostka odpovedá, že s právničkou. 

Poslanec M.Z. a Juraj Hanák reagujú, že nám tu hovoríte že nás informujete? P. starostka 

uvádza ako vy uvádzate „čo bolo to bolo“ to bolo minulé zastupiteľstvo ja som Vám 

povedala, že odteraz Vás budem informovať. Poslanec Juraj Hanák hovorí už len dva roky. P. 

starostka reaguje v poriadku pán poslanec Hanák ešte dva roky ma tu budete musieť trpieť, 

prepáčte. Poslanec Juraj Hanák reaguje, že keď sa nevieme pohnúť a ja som argumentoval 

dobre. Poslanec Karol Bulla žiada, aby sa nemiešali medziľudské vzťahy do vecí obecných. 

Poslanec Karol Bulla hovorí poslancovi Jurajovi Hanákovi, že mieša súkromné veci do vecí 

obecných. Poslanec Karol Bulla hovorí poslancovi M.Z. keby nebol z Ekostavingu tvoj 

kamarát tak aby si sa ani ... so mnou to ani nepohne také niečo či sa zmluva rozviaže alebo 

nie. Poslanec M.Z. reaguje, že to nie je jeho kamarát a ide mu len o princíp. Poslanec Karol 

Bulla hovorí poslancovi M.Z., že minule si hovoril, že si bol na kávičku sám si to povedal. 

Poslanec M.Z. potvrdil, že s Ekostavingom bol na kávičku.  

P. starostka povedala, že v 2010 ste schválili p. starostovi 10 000 euro zhodou okolnosti toto 

VZN bolo nejakým nedopatrením neukázané neviem prečo sa nikdy ku mne nedostalo. Takže 

toto by som neriešila a nerobila žiadne zmeny lebo to VZN s nakladaním z finančnými 

prostriedkami existovalo už v roku 2010 ja zato nemôžem, že „čo bolo to bolo“, ale našla som 

z 2010 VZN, ktoré mi tvrdili zamestnanci, že neexistuje takže ako nič v zlom ale vy ma tu ide 

obviňovať z niečoho čo sme si minule vysvetlili. M.Z. tu nikto neobviňuje nikoho, prečo tu 

zavádzate ľudí nikto Vás neobviňuje z ničoho, tak si to vysvetlime. Začala tu okolo toho 

strašná hystéria panika čo to strašné sa ide stať, ideme sa vracať do minulosti doby kamennej, 

tak ako vôbec nerozumiem tomu. P. starostka to ja vôbec nerozumiem tomu ja som nepočula 

dôvod čo som spravila prečo to idete spraviť keď ste v januári zato hlasovali a teraz to idete 

zrušiť. Karol Bulla vysvetli. P. starostka chce vedieť čo také strašné urobila M.Z. aké strašné. 

Karol Bulla stále je to ten Ekostaving? M.Z. ale vykašľať na Ekostaving nie je to kvôli tomu. 

Karol Bulla tak potom kvôli čomu, čo také spravila povedz? P. starostka nehospodárim 

dobre? M.Z prečo to dávate do tejto polohy stále? P. Starostka lebo tak to je tak to chápem tak 

mi to vysvetlite. M.Z jedine z toho dôvodu aby sme mali o tom prehľad. P. starostka tak ako 

hovorím ja Vám ten prehľad robím všetko Vám posielam neni to len ZMOS je to aj 

komunikácia s právničkou je to aj o tomto traktore ja zato nemôžem že vy si tie emaily 

nečítate ja Vás chcem teraz informovať naozaj o všetkom vy ste to chceli že vás 

neinformujem tak som vás začala informovať o všetkom. J.H noo. P. starostka kľudne vám 

začnem zapisovať prestávky na môj záchod. M.Z. ale noo. P. starostka tak mi potom povedzte 



čo som vykonala keď mi idete zobrať kompetenciu. Jediný krát som využila toto opatrenie 

keď prišli peniaze z inflácie a využila som ich na školu aby mali na mzdy. To bolo jediný krát 

kedy som využila toto rozpočtové opatrenie lebo kým by som zvolala zastupiteľstvo tak by tie 

peniaze nemali a oni by čakali minimálne mesiac kým by prešli všetky procesy. J.H zase sa 

do toho ja zapojím: iné nákupy väčších súm bez zastupiteľstva ste nemali hej ja neviem 5-

10 000 tým že môžete. P. starostka ale to bolo v rozpočte. To vy nemôžete pozerať že ja som 

kúpila niečo alebo faktúru bola toľko je to v súlade s rozpočtom. Keď to mam v tej 

rozpočtovej položke že to môžem na tu rozpočtovú položku minúť tak to môžem minúť. M.Z. 

bez zastupiteľstva? P. starostka áno bez zastupiteľstva. K.B Juraj keď máte niečo proti 

starostke treba to tu povedať nič viacej. Toto a toto spravila zle nesúhlasíme s tým vybavené, 

ale veď ty si stále ešte nič nepovedal ale ani ty Juro ty len do toho Ham-Ham ale.....J.H. ja 

som normálne argumentoval že keď tie emaily prišli a nemám ich. K.B to o emailoch teraz 

nehovoríme. J.H. to bol príklad lebo tu bolo povedané že všetko vieme, všetky emaily mame. 

P. Starostka tak mi povedzte o ktorých emailoch vy viete že neprišli a ja neviem? M.Z už som 

to tu povedal 3x nie je tam nič osobného Ekostaving stým nemá nič spoločné je to len 

o tom......len chceme mat prehľad. K.B a nemáme prehľad? M.Z. ja si myslím že nemáme. 

K.B. veď môžeš ísť každý deň na obecný úrad a môžeš komunikovať. M.Z. a to bude problém 

že bude zamknuté. P. Starostka nebude zamknuté a keď tak zabúchate a my vám otvoríme. 

K.B poďme riešiť dôležitejšie veci ako ľudia kradnú vodu hydranty sú neni. J.H kto kradne 

vodu? K.B tomuto by sem sa mali venovať....P. starostka ja sa stále pýtam prečo, stále som 

nedostala dôvod keď v decembri schválite rozpočet. M.Z ešte 3x mám to povedať. P. 

starostka vy to asi nechápete lebo vy neviete potom čo je rozpočtové opatrenie tak vy 

schvaľujete rozpočet v decembri a ten rozpočet potom je na cely tento rok rozpočtové 

opatrení je o tom že ja chcem zmeniť nejakú položku alebo niečo, nezapájam prostriedky 

z rezervného fondu to sú len položky ktoré boli schválené v rozpočte že ich ideme minúť. Tak 

isto ako keď napr. máme v rozpočte navrhnuté že prijmeme od občanov v priemere cca 

42 000  eur za vybratie poplatkov na komunálny odpad a z tých 42 000 eur uhrádzame faktúry 

na NKS ktorá cca je 3900 eur každý mesiac. 

K.B takže to nebude moc akože uhrádzať. P. starostka to ja ju môžem uhradiť to s tým 

rozpočtovým opatrením nič nemá. K.B. ale on to chce. P. starostka ale to je zbytočné že on to 

chce ale to takú právomoc ako poslanec nemá a ani ako zastupiteľstvo to je rozpočtové 

opatrenie že ja nemôžem presunúť tuto z položky A do položky B peniaze viac ako 3 000 eur. 

To nie je o to  že ja nemôžem minúť ja keď mám v tej rozpočtovej položke 15 000 tak ich 

môžem minúť jednorazovou platbou. Bohužiaľ tak je postavený zákon a s tým nič nespravíte 

také mam kompetencie. Kontrolórka obce upozornila poslancov že pri príprave ďalšieho 

rozpočtu to je v novembri, by navrhla aby si ako poslanci sadli nad rozpočet čo je vašou 

primárnou úlohou myslím si že to dobre viete lebo naposledy ste povedali, že vás také čísla 

nezaujímajú ale teraz sa dostávame k tomu, že je pre vás veľmi dôležité a potom sa možno 

vyhnete nedorozumeniam. P. starostka s poslancov ešte niekto niečo? Súhlasíte aby sa ešte k 

tomu vyjadril niekto z pléna čo tu sedia? Dajme hlasovať kto je za? Takže nech sa páči. 

Pani Kollárová: ja si myslím že pani kontrolórka povedala presne tak by to malo byt, presne 

nie to o čom sa tu bavíme lebo presne bola som tu aj minule a boli sme tu 4 hodiny a bolo 

o ničom tak nehnevajte sa proste ako panujete presne aj Edo Teplanský Vám to povedal 

presne to sedí debata o ničom. A mňa by tiež zaujímalo lebo aj ja som písala pripomienku čo 

sa stalo keď to treba zmeniť veď to je normálne Martin nehnevaj sa keď mám nejaký dôvoď 

tak poviem toto sa mi nepáči kde sa investovali tie peniaze veď jednoducho každý cent sa 



musí skontrolovať a keď vám nesedí že išli peniaze na niečo s čím nesúhlasíte tak to treba 

povedať lebo toto tu je také že chodíme okolo a nikto nevie nič. A ešte jedna vec moja suseda 

sa do toho zapojí mňa by zaujímalo robila som tu riaditeľku niekoľko rokov a keď by som 

poslala emaily kto z vás dostal ten email o ktorom sa tu všetci bavíme a koľko emailov vám 

poslala. Ste ako malé deti inak. Načo ste kandidovali za poslancov? Tak keď to nechcete robiť 

tak to zložte a povedz ja to robiť nebudem. 

Miloš Gajdoš Soňa môžem sa ta spýtať ty si chcela byť takáto starostka tiež? To je to čo si 

chcela?....Soňa Szalaiová to sa nedá teraz hovoriť či toto som chcela a takto akože to je ťažko 

aká by tu bola klíma neviem. 

A)Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. prerokovalo a berie na vedomie pripomienky k VZN 

2/2024 o hospodárení s finančnými prostriedkami obce Lukáčovce. 

Hlasovanie:    za: 6                  proti: 0               zdržal sa:  0  

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté.  

 

P. Starostka teraz sa pýtam, že keď nebol dodržaný proceduálny postup podľa zákona 

č.369/1990 Z.z.§6 ods. 6 a 7 či navrhovateľ chcel hlasovať o tomto VZN a či trvá na 

hlasovaní k danému VZN. M. Z. áno. 

 

B) Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 osd. 4 zákona č. 369/1990 ZB. o 

obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje VZN 2/2024 o hospodárení s finančnými 

prostriedkami obce Lukáčovce.   

Hlasovanie:    za: 4 (Za hlasovali: Juraj Hanák, Peter Markovič, Ing. Soňa Szalaiová, 

Martin Zachar)     proti: 2 (Proti hlasovali: Karol Bulla, Peter Zachar)          zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

P. Starostka teraz Vám poviem čo sa stane ak by som podpísala toto VZN alebo teda 

uznesenie, ktoré ste schválili tak momentálne by ste na mňa poslali prokurátora tým, že nebol 

dodržaný proceduálny postup tak viac menej to VZN nie je právoplatné. Takže v tomto 

prípade ja ho nepodpíšem aby ste boli informovaný. Toto uznesenie môžeme sa tu dohadovať 

koľko chcete ale buď dodržiavate postupy ste dosť dlho nato poslancami aby ste vedeli ,že sú 

právne zákony podľa ktorých sa riadite aj vy a mate dodržiavať postupy boli ste nato 

upozornený keby že vás ani neupozorním tak pochopím. 

 

 

K bodu 8. 

P. starosta prejdime k bodu 8 máme tu dotáciu pre AC Nitra B Lukáčovce požadovaná suma 

3 000 eur. Navrhovateľ je poslanec OZ Juraj Hanák poplatky na ISF je 1150 eur, občerstvenie 

1050 eur, športové oblečenie 600 eur a športové a zdravotnícke vybavenie 200 eur. Chcete 

niečo k tomu povedať p. poslanec? J.H. ja nie každý to dostal. P. starostka ja mám, ja som to 

futbalistom sľúbila ale poviem Vám na rovinu, že ja by som sa rada spýtala, že aké myšlienky 

som mala v hlave, lebo vy ste vykrikovali na ihrisku keď bolo výročie obce že ona vie prečo 

to robí tak ja by som sa chcela spýtať prečo som v noci upratovala ihrisko aby ste vy v nedeľu 

mohli hrať futbal keď tak mi vidíte do hlavy? J.H. nekomentujem. K.B. Juraj ja sa chcem 

opýtať koľko z tých hráčov je Lukačovčanov? J.H máte zoznam dostali ste to do emailu. K.B. 

a nemôžeš mi to povedať. J.H 15 veď počítajte. K.B tam ide hlavne o to aby sme nedávali 

peniaze keď by sem došli nejaký cudzí hráči. J.H ja by som to tiež nerobil staral sa o futbal 



keby to bolo pre cudzích. P. starostka prečo to teda robíte keď nehráte futbal? J.H. lebo to 

robím pre domácich a aby tu bol šport v obci tak jak som to robil aj pred tým nejakých 15 

rokov. P. starostka ale futbalisti sa tak vôbec nesprávajú. Deti s radosťou podporím čo máme 

U9 a U11 keď tých detí bude ešte viac a budú prosperovať, ale vaši športovci teda na tom 

výročí sa športovo vôbec nespávali. Ja som tie peniaze sľúbila ale poviem vám na rovinu že 

pokiaľ nedostaneme od nich ospravedlnenie (ja a moji zamestnanci) a aj od vás môžete 

na budúci rok zabodnúť na dotáciu, nedostanete odo mňa ani cent. J.H. v poriadku 

akceptujem to. 

P. starostka sami SBS sa ma pýtali či ich majú vyhodiť. K.B to sa až tak správali? Ty si tam 

bo Juro tiež a nehanbil si sa? J.H. a čo ja mám za niekoho zodpovedať akože aj, aj za vás 

mám zodpovedať keď budeme vedľa seba sedieť a vy niečo vykríknete tak ja som zato 

zodpovedný šak hádam ste akože svojprávny. P. Starostka ja sa pýtam vás keď viete prečo to 

robím a vyhoďte tú VIP-ku tak sa pýtam Vás to vy by ste mali vedieť. J.H. to nebolo že 

vyhoďte tu VIP-ku ale nech VIP-ka ide pomôcť Vám. P. starostka a vy ste sa nemohli 

postaviť? J.H mohol ale nepostavil som sa. P. starostka pri tých rečiach ste sa mohli ale 

nakoniec pomáhali SBSkári. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje dotáciu OZ HA3K Lukáčovce v sume 3000 € na 

rok 2024.  

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

 

K bodu 9. 

P. starostka máme tu rozpočtové opatrenie obce 2024 kde sa vlastne upravovali položky, ktoré 

nesedeli z minulého obdobia. Poslala som vám cely podklad. Rozpočet bol navýšený.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otváram diskusiu. Z poslancov neboli žiadne otázky. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 ZB. 

o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje Rozpočtové opatrenie 2/2024 v zmysle 

ustanovenia § 14 ods. 2 písm. b.) a c.) zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov podľa priloženého návrhu.  

 Rozpočet 

na rok 2024 

1. zmena rozpočtu na 

rok 2024 

2. zmena rozpočtu na 

rok 2024  
2. zmena rozpočtu 

na  rok 2024 spolu 

Bežné príjmy 893 155,00 0,00 + 29 905,00 923 060,00 

Kapitálové príjmy 500,00 0,00 + 1 100,00 1 600,00 

Finančné operácie 

príjmové  

158 700,00 + 15 000,00 + 92 707,00 266 407,00 

Príjmy spolu - obec 1 052 355,00 + 15 000,00 + 122 612,00 1 191 067,00 

Príjmy spolu - RO 19 810,00 0,00 0,00 19 810,00 

 Rozpočet 

na rok 2024 

1. zmena rozpočtu na 

rok 2024 

2. zmena rozpočtu na 

rok 2024  
2. zmena rozpočtu 

na  rok 2024 spolu 

Bežné výdavky 546 542,00 0,00 + 34 514,00 581 056,00 

Kapitálové výdavky 163 317,00 + 15 000,00 + 1 100,00 179 417,00 

Finančné operácie 

výdavkové 

47 496,00 0,00 + 88 000,00 135 496,00 

Výdavky spolu - obec 757 355,00 + 15 000,00 + 126 414,00 895 969,00 

Výdavky spolu - RO 314 810,00 0,00 0,00 314 810,00 

 



Predkladá  Ing. Jozefínu Pokrývkovú, PhD.  

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa:   0 

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté. 

K bodu 10. 

P. Starostka potom tu máme zapojenie finančných prostriedkov z rezervného fondu a do 

rezervného fondu to znamená že na základe skutočnostiam  navrhujem skutočnú tvorbu 

rezervného fondu za rok 2023 vo výške 18 577,11 eur. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje prevod prebytku rozpočtového hospodárenia za 

rok 2023 do rezervného fondu vo výške  18 577,11 €. 

Hlasovanie:    za: 6                 proti: 0               zdržal sa:  0  

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté.  

 

K bodu 11 

Interpelácia poslancov: neboli žiadne  

 

K bodu 12 

Riešil sa komunálny odpad náklady:  

• Vybrané za odpady = 42792,21 

• Náklady vynaložené na = 29700,63 

• Ešte potrebné prostriedky = 19930 

• Chýbajúce prostriedky = - 6 838,42 na komunálny odpad. 

Prebehla diskusia k zmene zberu odpadov zmeny vývozu komunálneho odpadu  možnosť 

vážneho systému odvozu odpadu.  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Lukáčovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. berie na vedomie bod rôzne. Obecné zastupiteľstvo 

v Lukáčovciach berie na vedomie informácie starostky  o odpadovom hospodárstve obce 

a poveruje starostku na zahájenie procesu verejného obstarávania dodávateľa služby 

zberu, odvozu, uloženia a spracovania komunálneho odpadu.   

Hlasovanie:    za: 6                  proti: 0               zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo jednohlasne prijaté  

 

K bodu 13 

Diskusia:  

P. starostka má otázku na p. M. Zachara, ohľadom nezrovnalostí za cenu vody ktoré prebehli 

na poslednom zastupiteľstve, ja sa chcem spýtať prečo ste čakali 62 dní a neprišli na obecný 

úrad upozorniť že sa účtuje zlá suma za vodu keď hájite pravá občanov a záujmy tejto obce? 

M. Z. (smiech) vidím že tieto plodné debaty úžasné naozaj tuto budeme do 8 ako......lebo som 

si to všimol po 60 dňoch tak preto stačí to vám takto odpovedať.  

P. Starostka mám otázku na p. poslanca Hanáka chcem sa spýtať že aká právomoc vám 

umožňuje, to že mojich zamestnancov zavoláte kedykoľvek aby vám prišli otvoriť obecný 

úrad a ideme si odskočiť na pivo a prídete o 2 hodiny. J.H. ja som ich poprosil a my chodíme 

tiež do práce a keď sme skončili v prací tak sme zavolali Ivete Gajdošovej že či bude ochotná 

a vždycky mi povedala áno Juraj otvorím. P. Starostka áno otvorí ale nie za to že tam bude 

ešte dve hodiny čakať doma kedy vy sa vrátite z piva. 



Návrh na nové umiestnenie pivných setov na nové miesto. Na ihrisko je potrebné zakúpenie 

plechovej garáže na uskladnenie. 

Schválenie používania novej aplikácie Munipolis pre potreby a informovanosť obce. 

P. starostka ja by som sa ešte chcela poďakovať tým čo sa zúčastnili na organizácii udalosti 

výročia obce aj p. Szalaiovej, ktorá sa zúčastnila aj toho upratovania aj nám prišla pomôcť aj 

chlapci ktorý nám prišli pomôcť OZ Vrbina pri stavaní stanov samozrejme aj kultúrnej 

komisii všetkým z obecného úradu a manželom aj známym, ktorý chceli pomôcť aj ľuďom, 

ktorý prispeli finančne alebo inak a to spoločnostiam UNIKOV, Adara Slovakia, stavebniny 

Gajdoš, Gajro, Tirrenia Nitra a Šefki Holding títo nám pomohli veľmi. Dúfam že sa Vám 

páčilo. 

 

K Bodu 14  

Záver  

Starostka ukončila OZ a poďakovala za prítomnosť prísediacim. 

 

Zapísal: Alexandra Kolaříková 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Peter Zachar                                .................................... 

                             

Karol Bula                                  ..................................... 

                                                                                                                                         

                                                                                                                          

 

 

Ing. Jozefína Pokrývková, PhD. 

                                                                                                  starostka obce      

 

   


